Below is the Order of the Court.

	Marc Barreca U.S. Bankruptcy Judge (Dated as of Entered on Docket date above)
Τ.	Honorable Marc Barreca August 1, 2014; 9:30 a.m. IN THE UNITED STATES BANKRUPTCY COURT FOR THE WESTERN DISTRICT OF WASHINGTON AT SEATTLE
	re:
e:	THIS MATTER having come on regularly before the above-signed Judge of the above- titled court, upon the trustee's motion for an order establishing notice procedures and claims
	ministration, the court having reviewed the pleadings on file herein, having heard argument of
	ounsel for the trustee and the <i>ad hoc</i> creditors' committee, and being fully apprised of the
c	rcumstances, now, therefore, it is hereby
	ORDERED that in addition to sending notice to those creditors on the debtor's matrix by
n	ail, the trustee may send notice of all future motions to creditors by email.
	IT IS HEREBY FURTHER ORDERED that by September 2, 2014, the trustee will put in

ORDER ESTABLISHING NOTICE PROCEDURES AND CLAIMS ADMINISTRATION 140804bOrd Page 1

notice by email.

24

25

THE RIGBY LAW FIRM 600 Stewart Street, Suite 1908 Seattle, WA 98101 (206) 441-0826

the court record a list of names, physical addresses and email addresses of those creditors receiving

1	IT IS HEREBY FURTHER ORDERED that the trustee may employ Epiq Systems to provide	
2	the email notice services for the estate.	
3	IT IS HEREBY FURTHER ORDERED that the trustee may disburse an amount not to	
4	exceed \$2,000 to Epiq Systems for the cost of the first email notice and initial setup and an amount	
5	not to exceed \$1,500 for every notice thereafter.	
6	IT IS HEREBY FURTHER ORDERED that the trustee may send the attached notices via	
7	regular mail sent by the clerk and email to the creditors and other parties in interest in this case.	
8	IT IS HEREBY FURTHER ORDERED that the notices will be sent by August 15, 2014, and	
9	the last day to file timely claims is December 15, 2014.	
10	IT IS HEREBY FURTHER ORDERED that other than the attached notices, the trustee shall	
11	not be required to send any notice in any language other than English.	
12	IT IS HEREBY FURTHER ORDERED that the trustee, at her discretion, may send notices	
13	in both English and Russian if she determines that it is in the best interest of the estate to do so.	
14	//// END OF ORDER ////	
15	Presented By:	
16	THE RIGBY LAW FIRM	
17	THE RIODT LAW PIRW	
18	/S/ Rory C. Livesey	
19	Rory C. Livesey, WSBA #17601 Of Attorneys for Trustee	
20		
21	The Rigby Law Firm 600 Stewart Street, Suite 1908 Seattle, WA 98101 (206) 441-0826	
22		
23		
24		
25		

ORDER ESTABLISHING NOTICE PROCEDURES AND CLAIMS ADMINISTRATION 140804bOrd Page 2

THE RIGBY LAW FIRM 600 Stewart Street, Suite 1908 Seattle, WA 98101 (206) 441-0826

NOTICE TO CREDITORS OF TREND SOUND PROMOTER AMG CORP.

Bankruptcy No. 14-13193
See attached for Russian translation

This notice is being provided by Nancy James, the Chapter 7 bankruptcy trustee for Trend Sound Promoter AMG Corp ("Trend Sound"). You are getting notice because you are listed as a possible creditor of Trend Sound. Trend Sound filed a voluntary petition in the United States Bankruptcy Court for the Western District of Washington at Seattle. The court has appointed Ms. James as the bankruptcy trustee. The purpose of this notice is to provide background regarding Trend Sound's bankruptcy in particular and the bankruptcy process in general. It is being sent in both English and Russian.

Trend Sound originally filed a petition under Chapter 11 of the Bankruptcy Code on April 25, 2014. It was assigned Bankruptcy No. 14-13193. A corporation will file a Chapter 11 petition when it is attempting to reorganize its business and emerge from bankruptcy as a going concern. Trend Sound voluntarily converted its Chapter 11 petition to a Chapter 7 petition on June 2, 2014. A Chapter 7 is a liquidation. The business is no longer operating.

As the court appointed Chapter 7 trustee, it is Ms. James' job to collect money and property of Trend Sound. That would include selling assets and attempting to recover money through lawsuits. Ms. James does not work for Trend Sound. She had nothing to do with its decision to file for bankruptcy, nor did she have anything to do with its decision to go out of business. She was appointed after those events took place. Her job is to gather as much money as possible and pay it out to the creditors and promoters of Trend Sound. The Bankruptcy Code governs the administration of the bankruptcy. It establishes which creditors get paid and in what order. The Bankruptcy Code prioritizes claims by group. Those creditors in a higher priority

will be paid the full amount of their claim before the next priority of creditors receives any money. If there is insufficient money to pay a particular group in full, the members of that group will receive a proportionate distribution of their claim. As long as claims are filed before the deadline, the order in which they are filed has no impact on the category into which they fall. At this point the trustee is uncertain whether there will be any funds to make any distributions to creditors. It could be several years before the case is completed.

The Bankruptcy Code requires that the trustee get approval from the bankruptcy court before taking any major action. Before getting court approval she must send a notice of the proposed action to all of the creditors. If you do not oppose the trustee's action you do not need to respond to the notice. Nor do you have to attend the hearing. If you do oppose the trustee's action you will have to follow the procedure explained on the notice.

The bankruptcy court has authorized the trustee to send this notice. This is the only notice the trustee is required to send in both English and Russian. Future notices will be only in English.

TO RECEIVE MONEY FROM THE BANKRUPTCY YOU MUST FILE A CLAIM.

The bankruptcy court has set a deadline by which claims against the Trend Sound bankruptcy must be filed. That deadline is December 15, 2014. Even though it is uncertain if there will be any money to pay out, you must file your claim by December 15, 2014, or you will not receive anything. If you wish to file a claim you may do so by clicking on this link: http://ecf.wawb.uscourts.gov/cgi-bin/autoFilingClaims.pl. You must have the Trend Sound bankruptcy number, which is 14-13193. This will allow you to file a claim with the bankruptcy court electronically. If you are getting both mail and email notification you will receive the notice to file claims twice. You only need to file one claim for all money you believe Trend

Sound owes you. You must also provide documentation to support your claim. Please redact (remove or cover up) personal identification numbers such as social security numbers, taxpayer identification numbers, drivers license numbers, passport numbers and bank account numbers. Please include your Trend Sound promoter distributor number.

Attached is a FAQ in English and Russian to assist in filing the claim. However, the claim filing process is in English. The amount requested in the claim must be filed in U.S. dollars. If the trustee determines that your claim is improper for any reason she will file an objection to the claim with the court. The objection may be grouped with other similar claims or you may receive an individual objection. You will be given the opportunity to correct the problem. If the problem is not corrected the claim may be denied and you will not receive any funds from the bankruptcy estate.

/S/ Nancy James

Nancy James Chapter 7 Trustee 15008 - 63rd Drive S.E. Snohomish, WA 98296 (425) 485-5541 /S/ Rory C. Livesey

Rory C. Livesey, WSBA #17601 Attorney for the Chapter 7 Trustee The Rigby Law Firm 600 Stewart Street, Suite 1908 Seattle, WA 98101 (206) 441-0826

Claims E-Filing:

Frequently Asked Questions of Claims E-Filing

[last updated: 04/12/2013]

- 1. Do I need to attach the B10 form as an attachment? No the fillable form will create the B10 form. Any attachments should consist of supporting documentation to the POC.
- 2. When will the claim appear on the claims register? The claim will immediately appear on the claims register upon submitting the proof of claim.
- 3. Can I get a stamp filed acknowledgment of the POC? Yes, the Court's claim number will display with a link to the electronically file stamped proof of claim upon submitting the proof of claim. The claim will be file stamped as of the entry date. It is recommended that the claim is printed or saved at this time.
- 4. Will the Trustee and the Attorney for the Debtor be served with the Proof of Claim? Yes, they will receive electronic notification of the claim filed. You do not need to file a separate paper claim with the Trustee's office.
- 5. My attachments did not properly attach to a claim filed recently. How can I attach those PDF images of supporting documentation?
- a) Reformat the supporting documentation to an acceptable format. It may be necessary that you divide the PDF image into multiple attachments.
- b) File an amended claim and attach the correct PDF images.
- c) Check the box that designates that the claim is amended. Select the claim number of the claim to be amended.
- d) Attachments must be properly added by amendment as described. Amendments should not be attempted by faxing or mailing to the Trustee's office unless specifically requested.
- 6. Can I file a Proof of Claim for any chapter? Yes
- 7. Signatures? The filing of the claim electronically deems the claim signed by the creditor or authorized person.
- 8. How will I know the treatment of my claim by a Chapter 13 Trustee? A motion to allow claims with the suggested treatment of your claim will be sent out after the proof of claim bar date has passed. Check the website of the Chapter 13 Trustee assigned to the case or contact the Chapter 13 Trustee's office.
- 9. How do I record the creditor address and my address as attorney? The fillable POC form will allow you, the filer, to choose whether the claim is being submitted by the debtor(s) attorney, creditor attorney, creditor, debtor, or trustee. If the attorney is the filer, you will be able to add the attorney name and address and choose from the creditors in the case or add the correct creditor. Both names and addresses will be added to the mailing matrix and displayed on the proof of claim and claims register.
- 10. Can I include a separate address that payments should be mailed to? Yes, check the box indicating that the Payment Address differs from Notice Address. An additional

address field will appear for this alternative address.

Helpful Hints

Verify the debtor(s) name and case number prior to submitting the proof of claim.

Check the amends box if you are resubmitting the claim for any reason.

Verify all amounts in sections 1, 4 & 5. The total amount is required in section 1.

If you have supporting documentation to attach, select yes.

Print or save the completed proof of claim when directed to view/print your filed claim.

УВЕДОМЛЕНИЕ КРЕДИТОРАМ TREND SOUND PROMOTER AMG CORP.

Данное уведомление предоставлено Ненси Джеймс (Nancy James), арбитражным управляющим банкротства (Trustee) по 7-й Главе Trend Sound Promoter AMG Corp ("Trend Sound"). Вы получили это уведомление, потому что Вы записаны как потенциальный кредитор Trend Sound. Trend Sound подал добровольную петицию в Суд по Делам о Банкротстве Соединенных Штатов Западного Округа штата Вашингтон в Сиэттле. Суд назначил Г-жу Джеймс в качестве управляющего банкротства (Trustee). Цель данного уведомления - предоставить общую информацию о банкротстве Trend Sound в частности, и о процессе банкротства вообще. Оно отправлено как на русском, так и на английском языке.

Первоначально Trend Sound подал петицию по Главе 11 Закона о Банкротстве 25-го апреля 2014г. Корпорация подает петицию по Главе 11, когда она пытается реорганизовать свой бизнес и выйти из банкроства, как дейтсвующая компания. Trend Sound добровольно перевел свою петицию по Главе 11 в петицию по Главе 7 2-го июня 2014 г. Глава 7 - это ликвидация. Бизнес больше не функционирует.

Обязанностью Г-жи Джеймс, как судом назначенного арбитражного управляющего по Главе 7, является взыскание денег и собственности Trend Sound. Это включает в себя продажу активов и попытку получения денег через судебные иски. Г-жа Джеймс не работает на Trend Sound. Она не имеет отношения к решению компании подать на банкротство, так же как и к ее решению свернуть бизнес. Она была назначена после того, как эти события имели место. Она должна взыскать как можно больше денег и выплатить их кредиторам и промоутерам (promoters) Trend Sound. Закон о Банкротстве (The Bankruptcy Code) регулирует порядок банкротства. Он

Страница 1

устанавливает, какие кредиторы получат оплату, и в каком порядке. Закон о Банкротстве присваивает приоритет требованиям по группам. Кредиторы с более высоким приоритетом получат полную сумму по своим требованиям до того, как кредиторы с последующим приоритетом получат что-либо. Если недостаточно денег для того, чтобы заплатить определенной группе целиком, то входящие в эту группу этой группы получат распределенную долю, пропорциональную их требованию. Если требования поданы до крайнего срока, то порядок их подачи не влияет на то, в какую категорию они попадают. На данном этапе арбитражный управляющий не знает, будут ли какие-либо средства для распределения среди кредиторов. Может пройти несколько лет, пока дело будет завершено.

Закон о Банкротстве требует, чтобы арбитражный управляющий получил одобрение суда по делам о банкротстве перед тем, как предпринять что-либо существенное. Чтобы получить одобрение суда, она должна выслать уведомление о предпринимаемом действии всем кредиторам. Если вы не возражаете против действия арбитражного управляющего, вам нет необходимости отвечать на такое уведомление. Также вам нет необходимости являться на слушание. Если же вы возражаете против действия арбитражного управляющего, то вам будет необходимо следовать процедуре, изложенной в уведомлении.

Суд по делам о банкротстве уполномочил арбитражного управляющего послать данное уведомление. Это единственное уведомление, которое арбитражный управляющий должен послать на английском и русском. Будущие уведомления будут посланы только на английском.

ЧТОБЫ ПОЛУЧИТЬ ДЕНЬГИ ИЗ БАНКРОТСТВА, ВЫ ДОЛЖНЫ ПОДАТЬ ТРЕБОВАНИЕ.

Страница 2

Суд по делам о банкротстве установил крайний срок, до которого должны быть поданы все требования по банкротству Trend Sound. Этот крайний срок - 15-е декабря 2014 г. Хоть и неизвестно, будут ли выплачены какие-либо деньги, вы должны подать требование до 15-го декабря 2014 г., иначе вы ничего не получите. Если вы хотите подать требование, вы можете это сделать, перейдя по этой ссылке:

http://ecf.wawb.uscourts.gov/cgi-bin/autoFilingClaims.pl. Это позволит вам подать требование в суд по делам о банкротстве электронным способом. Если вы получаете уведомления и по почте и по электронной почте, вы получите уведомление о подаче требований дважды. Вам необходимо подать только одно требование на всю сумму денег, которую, по вашему мнению, Trend Sound вам должна. Вы также должны будете представить документы, подтверждающие ваше требование. Удалите или вычеркните личные данные, как, например, номера "social security", идентификационные номера налогоплательщика, номера водительских прав, паспорта и банковских счетов. При этом, укажите свой номер дистрибутора промоутера Trend Sound.

Прилагается лист Вопросов и Ответов на английском и русском, которые помогут вам с подачей требования. Однако подача требования будет происходить только на английском. Сумма, запрашиваемая в требовании, должна быть указана в долларах США. Если арбитражный управляющий решит, что ваше требование незаконно по какой-либо причине, она подаст суду протест по этому требованию. Протест может быть сгруппирован с другими похожими требованиями, или же вы можете получить индивидуальный протест. У вас будет возможность исправить проблему. Если проблема останется неисправленной, вашему требованию может быть отказано, и вы не получите никаких средств из имущества банкротства.

Электронная подача требований:

Электронная подача требований: вопросы и ответы

[последнее обновление: 12.04.2013]

1. Форму В10 нужно прикрепить как вложение к электронному письму?

Нет, как только вы заполните электронную форму, форма В10 будет создана автоматически. Любые вложения должны состоять из документации, обосновывающей Требование Кредитора (Proof of Claim).

2. Когда требование будет внесено в реестр требований?

Требование появится в реестре требований кредиторов сразу после подачи Требования Кредитора (Proof of Claim).

3. Могу ли я получить печать о подаче, подтверждающую подачу Требования Кредитора (Proof of Claim)?

Да, как только требование кредитора (proof of claim) будет подано, присвоенный судом номер требования будет содержать ссылку на электронную печать о подаче требования кредитора (Proof of Claim). На требование будет поставлена печать с датой подачи. На этом этапе мы рекомендуем распечатать или сохранить требование.

4. Получит ли Арбитражный Управляющий и Адвокат Должника копию Требования (Proof of Claim)?

Да, они получат электронное уведомление о том, что было подано требование. Вам нет необходимости подавать отдельное требование на бумаге в офис Арбитражного Управляющего (Trustee).

- 5. Мои вложения не прикрепились к требованию, которое я недавно подал. Как я могу прикрепить эти PDF файлы, содержашие документы, обосновывающие мое требование?
- а) Измените формат обосновывающих документов на поддерживаемый формат. Может понадобиться разделить PDF файл на несколько вложений.
- б) Подайте исправленное требование и прикрепите PDF файлы в правильном формате.
- в) Отметьте галочку о том, что требование исправлено. Выберите номер требования, которое требуется исправить.
- г) Вложения должны быть добавлены путем исправления, как описано выше. Не следует пытаться вносить поправки путем отправления по факсу или по почте в офис Арбитражного Управляющего, если на это не было запроса.
- 6. Могу ли я подать Требование Кредитора (Proof of Claim) по любой главе?

Да

7. Подписи?

Подача требования электронным способом подразумевает, что требование подписано кредитором или уполномоченным лицом.

8. Как мне указать адес кредитора и мой адрес как адвоката?

Электронная форма Требования Кредитора (РОС) позволяет вам, как подателю, выбрать, заполняется ли форма адвокатом должника(ов), адвокатом кредитора, кредитором, должником, или арбитражным управляющим. Если форму подает адвокат, у вас будет возможность добавить имя и адрес адвоката и выбрать из списка кредитовов в деле или добавить правильного кредитора. Оба имени и оба адреса будут добавлены в матрицу рассылки и показаны на требовании кредитора и в реестре требований.

9. Могу ли я отдельно указать адрес, куда должны быть отправлены платежи?

Да, отметьте галочку, где говорится, что Адрес для Платежей отличается от Адреса для Уведомлений. Появится дополнительное поле адреса для этого альтернативного адреса.

Полезные советы

Проверьте имя должника(ов) и номер дела перед тем, как подавать требование кредитора.

Отметьте галочку об исправлениях, если вы по какой-либо причине повторно подаете требование.

Проверьте все суммы в разделах 1, 4 и 5. Общая сумма должна быть указана в разделе 1.

Если вам нужно приложить обосновывающие документы, выберите «да».

Когда увидите приглашение просмотреть/распечатать ваше поданное требование, распечатайте или сохраните заполненное требование кредитора